

Press Release

2017-06-01

DSI launches prize-winning online quizzes on fundamental rights and duties of residents, consular protection and consular services

In order to deepen the knowledge of Macao citizens on fundamental rights and duties of residents, consular protection and consular services, the Identification Services Bureau launches the prize-winning online quizzes on “fundamental rights and duties of residents, consular protection and consular services”, from now until 30 June 2017. Macao residents aged 8 or above can take the quizzes by visiting the special website of “fundamental rights and duties of residents, consular protection and consular services” (www.dsi.gov.mo/frdcp). Participants who have answered all questions correctly will enter the lucky draw by providing their personal information. A total of 100 winners will be drawn to receive a fabulous gift. Citizens are very welcomed to participate in the quizzes.

The name list of prize-winners will be announced on the above-mentioned special website on 12 July 2017. For enquiries, please contact the Identification Services Bureau at 28370777.

領事保護與領事服務
居民的基本權利與義務
1/6-30/6

有獎問答遊戲

手機掃描QR code 玩遊戲

參加方法：
凡年滿6歲或以上的澳門居民均可參加遊戲。參加者只需正確回答10條有關澳門居民的基本權利與義務、領事保護與領事服務的問題，然後填妥個人資料便可參加抽獎。每人只限登記一次。

網址：
居民的基本權利與義務
領事保護與領事服務專題網頁
<http://www.dsi.gov.mo/frdcp/>

獎品：
得獎名額100名，每名得獎者可獲得精美禮品乙份。

遊戲日期：
2017年6月1日至6月30日

得獎名單：
得獎名單將於2017年7月12日在專題網頁公布，得獎者將會收到短訊和電話通知。

注意事項：
身份證明局所收集的個人資料均根據第8/2005號法律《個人資料保護法》處理，並只作是次遊戲之用。

查詢電話：
2837-0777或2837-0888

主辦單位：
外交部駐澳門特別行政區特派員公署
澳門特別行政區身份證明局
身份證明局所有工作人員均不需參加是次推廣活動。

The Identification Services Bureau launches the prize-winning online quizzes on “fundamental rights and duties of residents, consular protection and consular services”